
 
 

BRM.0012.1.5.2021           

 

Protokół nr 16/2021 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 20 września 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 
Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.15. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  – Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska   – Członek Komisji 

4. Jan Gaj    – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 
 

1. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta. 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia online stanowi załącznik 

nr 1  do protokołu.   

                                       

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do Protokołu z XLI sesji RMI z 27 września 2021 r. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Str. 12 mandaty i grzywny szkolne kwota – 120 877,36 zł. Czy coś więcej można się  

dowiedzieć, czego to dotyczy ? 
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Mandaty to na pewno dotyczą Straży Miejskiej. Jeżeli chodzi o grzywny szkolne, to muszę 

spojrzeć do szczegółowego sprawozdania i odpowiem w późniejszym czasie. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

W sprawozdaniu 2 kwoty budzą moje zaniepokojenie,  chodzi tutaj o czynsze oraz fundusz 

alimentacyjny. Te kwoty niestety rosną z roku na rok. Wiem, że Urząd podejmuje wiele 

czynności, aby je odzyskać. Czy widzi Pani szanse na odzyskanie tych zaległości? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Jeżeli chodzi o fundusz alimentacyjny, to jest to mało prawdopodobne, aby to odzyskać.                

Z Urzędu wyczerpujemy całą drogę egzekucji tych zaległości. Niestety są dłużnicy, którzy 

nie mają żadnych dochodów i ściągalność jest znikoma. Ten dług niestety będzie rósł z roku 

na rok.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 1/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 2/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2021 r. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r? 
 

głosowanie:   za – 3 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 3/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  I półrocze 2021 r. 
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Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 4/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. 
 

Po przeprowadzeniu głosowania przez Przewodniczącego Komisji, Skarbnik Miasta udzieliła 

radnej Lidii Stolarskiej odpowiedzi na wcześniej zadane pytanie. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Są to grzywny, które zostały nałożone za niedopełnienie obowiązku szkolnego. Jest to kwota 

ponad 5 tysięcy złotych.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

A pozostałe to mandaty? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

A pozostała kwota to mandaty, na kwotę 115 345,52 zł. 

 

Innych pytań nie było.  

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 
 

Przewodniczący Komisji, poinformował członków Komisji Rewizyjnej, iż w miesiącu 

październiku zostanie przeprowadzona kontrola finansowa w Ośrodku Profilaktyki                 

i Rozwiązywania Problemów Uzależnień. Dokładna data przeprowadzenia kontroli zostanie 

podana w terminie późniejszym. Do przeprowadzenia kontroli zostały oddelegowane radne 

Elżbieta Jardanowska oraz Lidia Stolarska.    

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 

o godzinie 1215. 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

/-/ Waldemar Wąśniewski 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 
 

podpisany 


